
Pan Bogusław Dębski zwrócił się z prośbą o konkretne odpowiedzi 

dotyczące następujących zagadnień: 

- Budowa lotniska regionalnego: Co dzieje się w tej sprawie? 

- Budowa dodatkowych miejsc parkingowych przy Operze i Filharmonii 

Podlaskiej (tu Pan B. Dębski wskazał na konieczność powrotu i 

renegocjacji  pierwotnej umowy z miastem Białystok), 

- Przebudowa parkingu i renowacja budynku przy ul. Kilińskiego 16. Co 

przewiduje się tam po dokonaniu renowacji? 

- Przeznaczenie kwoty 100 tys. zł na trwałość projektu trasy rowerowe. 

Na co konkretnie przeznaczane są w/w środki? 

- Regionalna sieć szerokopasmowa województwa podlaskiego. Czy 

udało się wyłonić operatora? 

- Przeznaczenie kwoty 800 tys. zł na inwestycje w kulturze. Na co 

konkretnie zostaną przeznaczone te środki? Dlaczego w chwili obecnej 

Zarząd decyduje się na tak mocny rozwój, wsparcie bazy kulturalnej, nie 

mając jednocześnie pewności, czy będzie ona wykonana? Znacznie 

poważniejszymi zadaniami w chwili obecnej są: budowa dróg 

wojewódzkich, czy modernizacja bazy w opiece zdrowotnej. 

- Odbudowa budynków skansenu Muzeum Wsi. Finansowanie tego 

przez samorząd województwa jest nie do przyjęcia.  

- Studio nagrań w Operze i Filharmonii Podlaskiej. Jak wygląda 

działalność tego studia? Ile nagrań i z czyim udziałem zostało 

wykonanych? 

  Pan Bogusław Dębski nawiązał również do złożonej przez 

siebie interpelacji w dniu 21.04.br. dotyczącej działalności Teatru 

Dramatycznego w Białymstoku i dodatkowo zwrócił się z prośbą o 

odpowiedź na pytanie: Kiedy zostanie ogłoszony zapowiadany  konkurs 

na dyrektora Teatru? Zauważył przy tym, iż Teatr ten nie spełnia 

oczekiwań  (frekwencja spadła do 50 %) i są tu podstawy do wniosku, że 

był on i jest źle zarządzany. Stąd też należy wyciągnąć odpowiednie 

wnioski przy wyborze nowego dyrektora. 



Ponadto Pan B. Dębski zwrócił się z zapytaniem, czy w związku z 

obchodami Roku Shakespear`a przewidywana jest jakaś premiera w 

Teatrze Dramatycznym? 

 

  Pan Bogusław Dębski złożył również interpelację w formie 

pisemnej. Dotyczy ona nieprawidłowości w funkcjonowaniu składowiska 

odpadów w Olchówce. (Pełny tekst interpelacji – w załączeniu).  

 


